
PROTOKÓŁ Nr 14/08

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik w dniu 20 sierpnia 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
5. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - pracownik Urzędu Gminy

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia
1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XVII  sesji  Rady 

Gminy :
● uchwała w sprawie zmiany statutu gminy Mielnik.
● uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XIV/61/08 Rady Gminy 

Mielnik z dnia 18 kwietnia 2008r.
● uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.
● uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za niektóre świadczenia przedszkola 

prowadzonego przez gminę Mielnik.
● uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Jana Saciuka.
● uchwała w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w sołectwie Niemirów.
● uchwała  w sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia  o  nazwie  ,,Związek Gmin 

Wiejskich Województwa Podlaskiego”.
2. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu 
gminy  Mielnik.  Proponowana  zmiana  jest  konsekwencją  wydanych  wcześniej  zaleceń 
pokontrolnych,  dotyczących statutu gminy,  po kontroli  przeprowadzonej w maju br. przez 
Urząd  Wojewódzki  w Białymstoku.  Zmiany  dotyczą  rozdz.  11  statutu,  który  praktycznie 
napisany został od nowa. W najbliższym czasie planujemy ujednolicenie tekstu statutu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmiany statutu gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w 
uchwale Nr XIV/61/08 z dnia 18 kwietnia 2008r.
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że zostały podpisane aneksy do umów, stąd wynikła konieczność 
zmiany  uchwały.  Kwoty  są  wyższe  niż  założone  w  uchwale,  ogólnie  kwota  dotacji  nie 
zmienia się, są tylko przeniesienia między paragrafami i zadaniami.

Pan Jan Weremijewicz
Stwierdził, że Powiatowy Zarząd Dróg bardzo słabo spisuje się w kwestii utrzymania dróg i 
poboczy, a w zasadzie, w kwestii utrzymania poboczy nic się nie dzieje. Pan radny, z racji 
swojej pracy zawodowej, dużo jeździ po terenie województwa i może stwierdzić, że np. na 
terenie powiatu hajnowskiego drogi i pobocza są w dużo lepszym stanie.
Nic  też  nie  zrobiono  w  sprawie  wyeliminowania  wywozu  drzewa  z  lasu  po  drogach 
gminnych.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że drogi na terenie gminy Mielnik są dużo lepsze niż w innych gminach i nie jest 
to zasługa starostwa, tylko nasza. Co roku przeznaczamy znaczne środki na drogi powiatowe.
Jedyne co możemy zrobić, to zablokować przekazanie środków na drogi powiatowe na terenie 
naszej gminy do czasu wykonania poboczy.

Pan Sekretarz Gminy
W roku bieżącym powiat nie prowadzi żadnych inwestycji drogowych za wyjątkiem prac w 
gminie  Mielnik.  Wszystkie  pieniądze  powiatu  są  zabezpieczone  na  projekt  30  km.  dróg. 
Projekt ten nie obejmuje gminy Mielnik.
Powiatowy  Zarząd  dróg  nie  dysponuje  żadnymi  środkami,  brak  jest  nawet  pieniędzy  na 
paliwo do samochodów.

Pan Jan Zduniewicz
Uważa, że drogi na terenie innych powiatów są lepsze i bardziej zadbane. Za niezrozumiałe 
uznał fakt, Zarząd Dróg nie ma środków na utrzymanie dróg.

Pan Kazimierz Tobota
Uważa, że nie należy blokować środków na drogi powiatowe i uzależniać ich przekazania od 
naprawy  poboczy.  Pobocza  na  pewno  powinny  zostać  zrobione,  drogi  jednak,  choć 
powiatowe, są na terenie naszej gminy i my po nich jeździmy.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  12  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIV/61/08 z dnia 18 kwietnia 
2008r.

(w zał. na str..........prot.).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2008r.
Poinformowała,  że  tuż  przed  posiedzeniem  Komisji  otrzymała  od  Pana  Walendziuka 
zapotrzebowanie na zakup do straży pożarnej sprzętu na kwotę 20 tys.złotych.

Pan Wójt przedstawił uzasadnienie potrzeby zwiększenia środków dla Gminnego Ośrodka 
Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku o kwotę ponad 80 tys.złotych. Pieniądze na ten cel 
zostaną  zdjęte  z  oczyszczalni  ścieków,  której  budowa  w  roku  bieżącym  na  pewno  nie 
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rozpocznie się.
Poinformował również, że w roku przyszłym planujemy budowę kolejnej wieży widokowej, 
zaś po powrocie Pana Gorochowicza z urlopu wypoczynkowego rozpoczną się prace przy 
urządzeniu parku w Mielniku.

Pani  Barbara  Terpiłowska stwierdziła,  że  Dyrektor  GOKSiR  powinien  otrzymać  ostrą 
reprymendę z powodu niewłaściwego oszacowania potrzeb finansowych tej instytucji i źle 
sporządzonego planu finansowego.

Pani Maria Boguszewska zwróciła się z zapytaniem w jaki sposób straż pożarna rozlicza się 
ze sprzedanego w trakcie imprez piwa.

Pan Wójt wyjaśnił, że straż pożarna nie ma obowiązku przedstawiać Wójtowi informacji na 
ten temat.

Pan Jan Zduniewicz
W przyszłym roku przy organizacji  naszych imprez  można zapytać  straż pożarną czy nie 
przekazałaby na rzecz organizatorów części uzyskanego dochodu ze sprzedaży piwa?
Pan  Zduniewicz  stwierdził,  że  od  lat  pracuje  w  tej  branży  i  wie  ile  można  zarobić  na 
sprzedaży piwa.
Dyrektor GOKSiR powinien postarać się o pozyskanie pieniędzy z zewnątrz, nie może być 
tylko od dyrektorowania.

Pan Wójt Gminy
Straż pożarna finansuje obsługę medyczną imprez, jest fundatorem beczki piwa toczonej w 
trakcie  imprezy.  Na ostatniej  imprezie  piwo sprzedawała  OSP Mielnik,  inna straż chciała 
również sprzedawać piwo. Pan Wójt pozostawił to strażom do uzgodnienia i nie chciał się w 
to angażować.

Pan Stefan Troc
Kto wnioskował o zakupy dla straży? Drabiny są potrzebne do akcji pożarniczej w pierwszym 
rzucie, nie jest potrzebna do samochodu skuteng.

Pani Olga Pogrebniak
Zwróciła  się  z  zapytaniem  o  możliwość  zakupu  węży  strażackich  do  wsi  gdzie  nie  ma 
jednostek OSP.

Pan Wójt poinformował,  że nie ma takiej  możliwości,  warunkiem jest  istnienie  jednostki 
OSP.

Komisje  Rady  9  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Beata Jonio-Nikitorowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za niektóre świadczenia przedszkola prowadzonego przez gminę Mielnik.
Kwota świadczenia obecnie wynosi 30 złotych i nie była zmieniana od 1999r. W projekcie 
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uchwały proponuje się kwotę 50 złotych.

Pan Jan Weremijewicz
Zwrócił się z zapytaniem czy był rozpatrywany pomysł przeniesienia przedszkola do budynku 
szkoły.  Zdaniem  Pana  radnego  takie  rozwiązanie  znacznie  zmniejszyłoby  koszty 
funkcjonowania.

Pani Beata Jonio-Nikitorowicz
Stwierdziła, że takiej sprawy nie rozpatrywano, nie uważa jednak tego za dobre rozwiązanie 
ze względu na to, że małe dzieci 3-4 i pięcioletnie zetknęłyby się z młodzieżą już gimnazjalną 
i mogłoby to mieć różne, niekorzystne dla maluchów, skutki.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za niektóre świadczenia przedszkola 
prowadzonego przez gminę Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 
Jana Saciuka.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Jana Saciuka.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w 
sołectwie Niemirów.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w sołectwie Niemirów.

(w zał. na str...........prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 
stowarzyszenia o nazwie ,,Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego”.
Poinformował,  że  na  najbliższej  sesji  przedstawiony  zostanie  projekt  uchwały  w sprawie 
pomocy  finansowej  Związkowi  Gmin  Wiejskich  Województwa  Podlaskiego  na  realizację 
zadania pn. “Odkryj Region Podlaski”. Pomoc tę szacujemy na kwotę 5000 złotych w skali 
roku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia  o  nazwie  ,,Związek  Gmin 
Wiejskich Województwa Podlaskiego”.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 2.

Pan Jan Weremijewicz
Poinformował, że na pewnym odcinku tzw. droga mleczna staje się nieprzejezdna. Podobnie 
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jest na drodze Wajków-Sutno.
Należy uczulić ZGK aby ubezpieczył się od szkód wyrządzanych w trakcie robót (przyłącza 
wodociągowe),  ponieważ  w  trakcie  takich  prac  często  dochodzi  do  uszkodzeń  kabli 
telefonicznych.

Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził,  że  osoby  wycinające  drzewa  (pracownicy  drogowi)  robią  to  w  niewłaściwy 
sposób. Zwrócił  się z zapytaniem co dzieje się w sprawie zakupu samochodu do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej.

Pan Wójt poinformował, że zlecono przetarg na zakup samochodu. Poinformował radnych o 
działaniach podejmowanych w ZGK przez Panią Dyrektor Ewę Samojluk.

Pani Barbara Terpiłowska poinformowała o wyciekającej wodzie z zasuw na wodociągu w 
Mielniku.

Pani Olga Pogrebniak
Zapytała o drogę w Radziwiłłówce tzw. Oksiutynkę oraz o możliwość wyegzekwowania od 
właścicieli posesji obowiązku czyszczenia chodników.

Pan Wójt Gminy poinformował, że w sprawie Oksiutynki należy jeszcze poczekać, zaś jeśli 
chodzi o chodniki, to jedynym wyjściem jest interwencja policji.

Pani Maria Boguszewska
Zwróciła uwagę na fakt zaśmiecania dróg polnych. Pochwaliła właściwie wykonany remont 
Krawczanki.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

 
Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


